Dress Code for Intentional Students Doing Rotation, Probation, and Pre-probation in Hospitals
Hospitals are for healing patients and maintaining health. As a medical student, please follow the rules when you do rotation, probation and pre-probation in hospitals, which show your respect to the doctors, patients and yourselves.
    1. Students shall wear the white lab coat once you step into the hospitals or labs.
2. Do not wear slippers, waistcoat or shorts. Or the doctors will stop you from entering their working place.

3. Do not talk, laugh or play loudly when you are in the hospitals.

4. Please follow the rules and doctors’ guide in each hospital and do not touch patients or medical equipments e without their permission. 

5. Do not take pictures or leak privacy of the patients or doctors without permission.
If you are against any of the rules, the doctors and the office will minus some points from your paper. We hope you can behave yourself and make a beautiful impression to the doctors, the patients because now you stand out on behalf of yourself, Shandong University and your motherland. Thank you for cooperation.
医院实习、见习、预见习着装规定
医院是治病救人和维护健康的场所。留学生在医院实习、见习或预见习，需尊重每一位医生和患者，遵守以下规定： 
1. 请穿着白色隔离衣；

2. 不得穿拖鞋、吊带背心或短裤，否则医生有权阻止入内；

3. 不得大声喧哗、追逐打闹，扰乱正常医疗环境；

4. 请遵守各医院管理规定，未经医生允许，不得随意触碰任何医疗设施或患者；
5 未经允许，不得拍照，不得泄露患者和医生隐私。
如违反以上规定，带教医生和办公室会在实习、见习和预见习总成绩基础上扣除相应分数。希望同学们好好表现，因为你代表的是你自己，山东大学和祖国的形象。谢谢合作。

